
Referat af Kursistrådsmøde d. 03.04.2024 kl. 11.20-
11.55, i V230  
 

1. Godkendelse af dagsorden, v. Neel 
Dagsorden blev godkendt. Punkt 4 udgik, da Malthe ikke var til mødet.  

2. Valg af mødeleder og referent  
Hanne er referent 
Neel er mødeleder 
 

3. Præsentation af fremmødte 
Christina (lærer) 
Hanne (lærer) 
Anita (rektor) 
Dan (leder) 
Sofie (Trivseslkoordinator) 
Neel og Signe (forpersoner) 
Fra enkeltfag: 1 kursist 
2.M :2 stk. 
1.d: 2 stk. 
1.a: 2 stk. 
 

4. Hvordan går det med fotokonkurrencen?  
 
Malthe er desværre ikke med på mødet, så punktet springes over.  
 

5. Ludusskemaet og klubber: 
 

Neel referer til den tidligere diskussion om, hvordan der skal reklameres for klubber. 
 
Dan fortæller, at der er blevet hængt en opslagstavle op på 2. sal, som man kan 
skrive på. 
  
Punktet bliver ikke diskuteret.  
 

6. DGS Landsmøde v. Signe  
 

Signe informerer om DGS-landsmøde: Landsmødet 2024 — Danske Gymnasieelevers 
Sammenslutning 

Det foregår på Høje Taastrup Gymnasium d. 12-14. april. Hun vil selv deltage. 

https://www.gymnasieelever.dk/landsmdet-2024
https://www.gymnasieelever.dk/landsmdet-2024


Anita fortæller lidt om DGS. Blandt andet at det er en sammenslutning af 
danske gymnasielever og er 100% styret af elever.  
 
 

7. Andet  
 
a. Christina Nelke fortæller om fællessamlingerne på HFe. 
 
Neel spørger om, hvorfor der er forskel på fællessamlingerne for HF2 og 
enkeltfag. Svaret er: fordi der er forskel på behov, og der er ikke plads. 
 
Kursistrådet kan komme hver gang til fællessamlingerne og fortælle om 
rådets arbejde.  

 
 

b. Sofie fortæller om den interne trivselsundersøgelse på KVUC. 
 
Der er i gang med at blive lavet interviews på baggrund af en 
spørgeskemaundersøgelse.  
Undersøgelsen viser, at eleverne synes, at det er godt, at klassens tid er 
skemalagt. 
Mange synes ikke, at kontaktgrupperne ikke har gjort den store forskel.  
De fleste viser at være glade for at gå på KVUC. 
De to kursister, som går på 2. år har prøvet både før og efter ”Det gode 
klasserum” – de har ikke oplevet den store forskel. 
 

c. En fortæller, at de har oplevet, at der bliver røget på skolen, når 
Studieskolen.  

d. Queerklubben har lavet en plakat, som skal hænge ved opslagstavlen.  
e. Neel foreslår, at der også vil være kaffe og the og sandwichs til næste 

møde, hvor trivselsundersøgelsen på KVUC vil blive fremlagt. Anita 
godkender.  

 
 
Mødet slutter lidt før, da der ikke er meget på dagsorden. 
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